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BARDO.  Burmistrz  Krzysztof  Żegański  w  młodzieżowej  radzie  miasta  widzi  partnera  do
współpracy w zakresie rozwiązywania najpilniejszych oczekiwań młodego pokolenia. Nie kto inny,
jak właśnie jego przedstawiciele najlepiej będą artykułować te potrzeby. W skład tego gremium
powinny wejść osoby aktywne i mające rozeznanie w funkcjonowaniu samorządu.
 

Podczas niedawnego, pierwszego spotkania dotyczącego powołania bardzkiej MRM poruszono kilka
kwestii,  w tym odnoszącą się  do zagospodarowania dzieciom i  młodzieży czasu wolnego.  Jakie
wnioski pojawią się jeszcze, będzie wiadomo po kolejnych takich spotkaniach, a które włodarz Barda
zaprasza młodzież.
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